
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 3. zasedání 

Zastupitelstva města Heřmanův Městec konaného dne 14.06.2021 v 17:00 hod. 
jednací sál, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 

Přítomni: Josef Kozel; JUDr. Tomáš Plavec; Mgr. Marek Výborný; Jan Bareš; Ing. František Dvořák, MBA; Ing. Aleš 
Jiroutek; Ing. Martin Pleskot; Zdeněk Ryčl; Ing. Lenka Ulrichová; Tomáš Morávek; Ing. Lucie Nepovímová, 
MBA; Ondřej Dostál; Michaela Dyčková; Mgr. Klára Husáková; Jan Řehák; Jiří Pošík; Ing. Zdenka 
Sedláčková; Ondřej Volejník; Tomáš Celunda 

Omluveni: Mgr. Eva Bočková; Mgr. Alena Stránská 

Zapsala: 

Ověřovatelé 

Přizváni: 

Ing. Ivana Jankovská, tajemnice 

Mgr. Klára Husáková, Ing. Aleš Jiroutek 

Mgr. Alena Novotná, předsedkyně OV pro Konopáč, Vladislav Tomiška, předseda OV pro Chotěnice  
a Radlín, Bc. Roman Charvát, velitel MP 

 
Schválený program: 

BOD MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ 

1. Zahájení, slib zastupitele, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu Ing. Ivana Jankovská (KT) 

2. Kontrola usnesení Ing. Ivana Jankovská (KT) 

3. Zpráva o činnosti rady města Josef Kozel (ST) 

4. Zpráva o činnost finančního výboru  Jan Řehák (ZM) 

5. Zpráva o činnosti kontrolního výboru Ing. Aleš Jiroutek (ZM) 

6. Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Konopáč Mgr. Alena Novotná (OVK) 

7. Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín Vladislav Tomiška (OVCh) 

8. Zpráva o činnost Městské policie Heřmanův Městec Roman Charvát (MP) 

9.1. Nabídka pozemků - JIMPO a.s. Josef Kozel (ST) 

9.2. Nabídka pozemků v Chotěnicích Josef Kozel (ST) 

9.3. Odprodej části pozemků p.č. 322/1 a 323 Josef Kozel (ST) 

9.4. Odprodej pozemku p.č. 136/1 k.ú. Chotěnice Josef Kozel (ST) 

9.5. Směna pozemků p.č. 1617 a 1618 - ul. Travní JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

9.6. Směna pozemků p.č. 1664/2 a 1665/4 - u. Travní JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

9.7. Směna pozemků lokalita Travní Josef Kozel (ST) 

9.8. Odkup částí pozemků p.č. 1663 a 1667 - ul. Travní JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

9.9. Odkup části pozemku p.č. 1624 - ul. Travní JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

9.10. Odkup části pozemku p.č. 1633/1 a 1623 - ul. Travní JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

9.11. Odkup části pozemku p.č. 1625 - ul. Travní JUDr. Tomáš Plavec (MST) 



10. Závěrečný účet města Heřmanův Městec za rok 2020 Josef Kozel (ST) 

11. Program regenerace - poskytnutí příspěvku na rok 2021 Josef Kozel (ST) 

12. Sociální fond Ing. Ivana Jankovská (KT) 

13. Nová zřizovací listina Jednotky SDH Heřmanův Městec Josef Kozel (ST) 

14. Plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 31.3.2021 Josef Kozel (ST) 

15. Rozpočtové opatření Zastupitelstva města Heřmanův Městec č. 2/2021 Josef Kozel (ST) 

16. Diskuse Ing. Ivana Jankovská (KT) 

17. Závěr Ing. Ivana Jankovská (KT) 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 
 
1. Zahájení, slib zastupitele, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Pan starosta přivítal přítomné, informoval o zveřejnění pozvánky na zasedání po dobu 10 dní na úředních deskách, 
webu města a plakátovacích plochách, rovněž o zpřístupnění podkladů pro zastupitele elektronicky, to vše dne 
4.6.2021. Konstatoval počet 19 přítomných zastupitelů, omluvil p. Mgr. Bočkovou a p. Mgr. Stránskou a konstatoval, 
že je nepřítomen p. Jiří Pošík a usnášeníschopnost zastupitelstva. Informoval o zápisu z jednání zastupitelstva dne 
26.4.2021 a o jeho ověření a zveřejnění v zákonném termínu. Vyzval ke složení slibu nového zastupitele p. Tomáše 
Celundu, který nastoupil jako náhradník za Mgr. Stanislava Mráze, jak již byli členové zastupitelstva města 
informováni na předchozím zasedání dne 26.4.2021. Popsal postup složení slibu a vyzval p. Celundu, který tento úkon, 
tedy složení slibu zastupitele provedl. Podle platného jednacího řádu určil zapisovatelku zápisu Ing. Ivanu Jankovskou 
a navrhl ke schválení ověřovatele zápisu Mgr. Kláru Husákovou a Ing. Aleše Jiroutka. Po úvodním hlasování se dostavil 
p. Jiří Pošík. Pak pan starosta požádal o schválení programu zasedání, vzhledem k tomu, že nebyl žádný návrh na jeho 
doplnění, bylo hlasováno o navrženém znění.  
 
 
Usnesení č.: Z/2021/021 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
navržený program jednání  

II. 
 

s c h v a l u j e 
ověřovatele zápisu Mgr. Kláru Husákovou a Ing. Aleše Jiroutka 

III. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
že zapisovatelkou jednání byla určena Ing. Ivana Jankovská 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík nepřítomen 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  



 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 18, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 3 
 
IV. 
 

s c h v a l u j e 
program jednání 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing.  František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
2. Kontrola usnesení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila kontrolu plnění přijatých usnesení za období od předchozího jednání zastupitelstva města, 
tj. od 26.4.2021 do 14.6.2021. Všechna usnesení byla splněna, podrobný přehled včetně formy splnění byl k dispozici 
v podkladových materiálech, pan starosta je stručně představil přítomným. 
 
Usnesení č.: Z/2021/022 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
předloženou kontrolu plnění přijatých usnesení za období od 26.4.2021 do 14.6.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
3. Zpráva o činnosti rady města 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 



Pan starosta předložil zprávu o činnosti rady města za předchozí období, tj. od minulého jednání zastupitelstva města. 
Připomenul pravidelná jednání rady města, jednání s předsedy KV a FV nad kontrolním řádem a jednání za účelem 
podpory výstaveb domovních čistíren odpadních vod v částech města, kde není veřejná kanalizace. Zmínil plán 
zasedání zastupitelstva do konce roku. Připomněl výběrové řízní na autobusový terminál, s tím, že termín jeho 
ukončení byl posunut na 1.7.2021. Pan Řehák se dotázal na schválení smlouvy na provádění právních služeb externě, 
když je místostarosta právník. Odpověděl pan místostarosta JUDr. Plavec, že advokátní praxi již 3 roky neprovozuje a 
nemá takový prostor, aby je mohl provádět v plné šíři a kvalitě. Doplnil, že fakturovat se bude v hodinové sazbě a 
pouze za provedené služby, nikoliv paušálně. Pan starosta doplnil, že tato smlouva byla uzavřena kromě jiného i na 
žádost vedoucích odborů úřadu. 
 
Usnesení č.: Z/2021/023 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
Zprávu o činnosti rady města za období od 25.2.2021 do 4.6.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
4. Zpráva o činnost finančního výboru  

Předkládá: Jan Řehák - zastupitel 
 
Pan předseda finančního výboru Jan Řehák předložil zprávu o činnosti výboru připravenou pro jednání zastupitelstva, 
sdělil, že za období od minulého zasedání proběhlo jedno jednání. Z poskytnutých podkladů se výbor zabýval 
přezkoumáním hospodaření města, pozastavil se nad výběrem příspěvkových organizací k externí kontrole v roce 
2022.  Sdělil, že výbor neprojednal návrh rozpočtového opatření a návrh závěrečného účtu. 
 
Usnesení č.: Z/2021/024 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
zprávu o činnosti finančního výboru pro jednání zastupitelstva konané dne 14.6.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 



Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
5. Zpráva o činnosti kontrolního výboru 

Předkládá: Ing. Aleš Jiroutek - zastupitel 
 
Pan předseda kontrolního výboru Ing. Jiroutek předložil zprávu o činnosti výboru za období březen, duben a květen 
2021. Informoval, že proběhlo jen jedno jednání za účasti starosty a místostarostů, zmínil neposkytnutí podkladů ke 
kontrole akce čp. 4, čp. 244 a ulice Jiráskova. Pan starosta reagoval, že právě proto je navržen kontrolní řád pro 
činnost výborů a spolupráci s úřadem. Pan předseda konstatoval, že příští jednání proběhne právě nad kontrolním 
řádem. 
 
 
Usnesení č.: Z/2021/025 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
zprávu o činnosti kontrolního výboru za období březen, duben a květen 2021 
 
 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
6. Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Konopáč 

Předkládá: Mgr. Alena Novotná - předsedkyně Osadního výboru pro Konopáč 
 
Paní předsedkyně Osadního výboru pro Konopáč Mgr. Alena Novotná předložila zprávu o činnosti výboru ke dni 
2.6.2021. Přiblížila konkrétní akce výboru a zastavila se u veřejné schůze, která se kromě jiného zabývala studií 
centrální části Konopáče. Pan starosta poděkoval za spolupráci výboru a p. předsedkyni, Mgr. Výborný požádal o 
poskytnutí konkrétní informace o studii do zpravodaje Leknín. Starosta sdělil, že i na webu bude nová záložka, kde se 
budou studie zveřejňovat. Pan místostarosta JUDr. Plavec se k pochvale připojil. 
 
 



Usnesení č.: Z/2021/026 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
zprávu o činnosti Osadního výboru pro Konopáč ke dni 2.6.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská Nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
7. Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 

Předkládá: Vladislav Tomiška - předseda Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 
 
Pan předseda osadního výboru Ladislav Tomiška předložil záznam z jediného jednání v letošním roce dne 24.5.2021, 
které proběhlo za přítomnosti pana starosty a pana místostarosty Ryčla. Připomenul, že na zasedání zastupitelstva 
města v září chce rezignovat a oznamuje to v předstihu, aby bylo možno jmenovat nového předsedu výboru. Pan 
místostarosta Ryčl připomenul přípravu výstavby nového hřiště a poděkoval p. Tomiškovi za jeho práci ve funkci 
předsedy výboru. 
 
Usnesení č.: Z/2021/027 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
záznam z jednání Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín ze dne 24.5.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 



8. Zpráva o činnost Městské policie Heřmanův Městec 

Předkládá: Bc. Roman Charvát - velitel městské policie 
 
Velitel městské policie předložil zprávu o činnosti městské policie za období 1.3.2021 až 31.5.2021. Vyzvedl běžnou 
činnost strážníků - kontroly parkování, kontroly požívání alkoholu na veřejnosti, rušení nočního klidu, porušování 
občanského soužití, neoprávněné stání na místech vyhrazených pro invalidy, připomněl spolupráci s Policií ČR a 
přestupkovou komisí. V plánu pro letní období je kromě jiného kontrola mladistvých na požívání alkoholu na konci 
školního roku. 
 
Usnesení č.: Z/2021/028 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
 zprávu o činnost policie za období 1.3.2021 až 31.5.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
9/1. Nabídka pozemků - JIMPO a.s. 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil nabídku společnosti JIMPO a.s. na odkoupení pozemků parcelní číslo 1002/5, 1002/36, 1002/37, 
1002/38, 1002/39, 2100/2, 2100/3, 2100/4 v k.ú. Heřmanův Městec, doplnil, že se jedná převážně o zemědělské 
pozemky v lokalitě Doubrava. Promítl mapku a připomněl negativní stanoviska architekta města, odboru Správy 
majetku i rady města. Případné zakoupení cest bude předmětem dalšího jednání. 
 
Usnesení č.: Z/2021/029 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
neodkoupit pozemky parcelní číslo 1002/5, 1002/36, 1002/37, 1002/38, 1002/39, 2100/2, 2100/3, 2100/4 v k.ú. 
Heřmanův Městec od společnosti JIMPO a.s. Tyršova 318/3, Poděbrady III 290 01 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit informování společnosti JIMPO a.s. o výsledku zastupitelstva města  
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 09.07.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 



Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
9/2. Nabídka pozemků v Chotěnicích 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání nabídku pana Josefa Štěňhy na odkup jeho pozemků parcelní číslo 198/5 a 192/2 v 
k.ú. Chotěnice. Jedná se o pozemky vedené jako orná půda, ke kterým není přístup z žádné veřejné komunikace. 
Připomněl stanovisko architekta, které je neutrální, stanoviska odboru Správy majetku a rady města jsou nesouhlasná. 
 
Usnesení č.: Z/2021/030 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
neodkoupit pozemky parcelní číslo 198/5 a 192/2 v k.ú. Chotěnice od pana Josefa Štěňhy, bytem 
***************************** 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit informování pana Štěňhy o výsledku jednání zastupitelstva města 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 09.07.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
9/3. Odprodej části pozemků p.č. 322/1 a 323 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost pana Jiřího Pakosty a paní Aleny Pakostové o odkup části pozemků parcelní 
číslo 322/1 a 323 v k.ú. Heřmanův Městec, které mají pronajaté k užívání. Vysvětlil, že v původní žádosti měli zájem o 
odkoupení celého pozemku parcelní číslo 322/1 a části 323. Žádost byla podávána ještě před realizací stavby nové 
hasičské zbrojnice. Po osobním jednání s Pakostovými bylo projednávání jejich žádost odloženo až po realizaci 



přístavby hasičské zbrojnice, s čímž souhlasili. Po ukončení stavby zbrojnice bylo radou města doporučeno prodat celý 
pozemek až k budově zbrojnice 
 
 
Usnesení č.: Z/2021/031 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
odprodej částí pozemků parcelní číslo 323 a 322/1 v k.ú. Heřmanův Městec manželů Aleně a Jiřímu Pakostovým, 

bytem ***************************, za cenu 290, - Kč/m2. 
II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání kupní smlouvy s manž. Pakostovými 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 30.09.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
9/4. Odprodej pozemku p.č. 136/1 k.ú. Chotěnice 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost paní Sylvy Kaláškové a pana Ing. Tomáše Mazury o odkoupení pozemku 
parcelní číslo 136/1 v k.ú. Chotěnice, který mají dlouhodobě připlocený ke svým pozemkům. Souhlas vyslovil osadní 
výbor, architekt, odbor Správy majetku a následně i rada města. Informoval, že žadatelé souhlasí s cenou dle cenové 
mapy a uhradí správní poplatek v hodnotě 2.000,- Kč za vklad do Katastru nemovitostí. 
 
Usnesení č.: Z/2021/032 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 

odprodej pozemku parcelní číslo 136/1 o výměře 147 m2 v k.ú. Chotěnice paní Sylvě Kaláškové, bytem 
********************* a panu Ing. Tomáši Mazurovi, bytem ***************************, za cenu 154, 

Kč/m2.  
II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání kupní smlouvy s paní Kaláškovou a panem Mazurou 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 02.07.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 



Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
9/5. Směna pozemků p.č. 1617 a 1618 - ul. Travní 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta JUDr. Plavec předložil k projednání návrh na směnu části pozemku parcelní číslo 1617 v k.ú. 
Heřmanův Městec ve vlastnictví města za část pozemku parcelní číslo 1618 v k.ú. Heřmanův Městec, který je v 
majetku pana Cabicara. Jedná se o lokalitu Travní cesty, kde část pozemku pana Cabicara je potřebná k výstavbě 
komunikace a přeložky vysokotlakého vedení vodovou. Připomněl historii vyjednávání, kdy původně nechtěl majitel 
nic prodat a posléze se dospělo k možnosti směny pozemků, které potřebuje město pro výstavbu místní komunikace a 
přeložky vysokotlakého vedení vodovodu. P. Volejník se dotázal, zda město chce samo prodávat pozemky v této 
lokalitě stavebníkům nebo je prodá developerovi. Pan starosta odpověděl, že další záměr s pozemky zatím není, 
architekt města doplnil, že bude zpracována územní studie těchto pozemků. P. Celunda se zeptal na součinnost města 
s budoucími stavebníky. Architekt konstatoval, že město tam nic nevlastní, p. Celunda doplnil dotaz, proč se buduje 
komunikace, když tam město nic nevlastní? Pan starosta odpověděl, že v současné době je potřeba vymístit 
vysokotlaké vodovodní vedení.  
 
Usnesení č.: Z/2021/033 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předloženou směnu částí pozemků parcelní číslo 1617 a 1618 v k.ú. Heřmanův Městec mezi městem Heřmanův 
Městec a panem Zdeňkem Cabicarem bytem *************************0 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání směnné smlouvy s panem Cabicarem 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 22.12.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník zdržel se 
Jan Řehák zdržel se Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 17, Proti: 0, Zdrželi se: 2, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 



 
9/6. Směna pozemků p.č. 1664/2 a 1665/4 - u. Travní 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta JUDr. Plavec předložil k projednání návrh směny části pozemku parcelní číslo 1664/2 o výměře cca 

129 m2 (přesná výměra bude určena geometrickým plánem) v k.ú Heřmanův Městec v majetku pana Jaromíra Davida 

a pozemku v majetku města parcelní číslo 1665/4 o výměře 736 m2 v k.ú. Heřmanův Městec. Z tohoto pozemku by 

byla část cca 129 m2 směněna a zbylou část pak pan David doplatí. Při jednání byla dohodnuta cena 400,- Kč/m2, za 
kterou město pozemky na konci roku 2020 koupilo a pro výměnu jsou nyní vhodné. Kvalifikoval jednání jako složité a 
výsledek rozumný pro obě strany.  
 
Usnesení č.: Z/2021/034 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 

směnu části pozemku parcelní číslo 1664/2 o výměře cca 129 m2 v k.ú Heřmanův Městec v majetku pana Jaromíra 

Davida, bytem ****************** a pozemku v majetku města parcelní číslo 1665/4 o výměře 736 m2 v k.ú. 

Heřmanův Městec s doplatkem za cca 607 m2 ve výši 400,- Kč/m2 
II. 
 

u k l á d á 
Zajistit podepsání směnné smlouvy s panem Jaroslavem Davidem 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 22.12.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
9/7. Směna pozemků lokalita Travní 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání návrh na směnu pozemků v lokalitě Travní. Paní Martina Václavková a paní Eva 
Faitová v této lokalitě vlastní pozemky parcelní číslo 1710/54 a 1710/61. Paní Martina Václavková společně s 
manželem Jiřím Václavkem vlastní ještě pozemek p.č. 1710/4, ze kterého do lokality pro výstavbu rodinných domků 
část zasahuje. Informoval, že při jednání jim byla nabídnuta směna těchto pozemků za budoucí parcely č. 12 a 13. Pan 
Řehák konstatoval, že původní plánek byl vzhlednější a síťovat a financovat bude město přístup k soukromým 
pozemkům satelitního typu. Pozastavil se nad tím, že si město zhoršuje vyjednávací pozici a požádal o stažení 
materiálu z projednávání. Pan starosta vysvětlil přítomným, že pan Řehák zaslal 2 dny před zasedáním zastupitelstva 
všem zastupitelům původní studii. Pan architekt doplnil, že je to studie z roku 2002, která byla zrevidována na dnes 
platnou legislativu. Za satelitní výstavbu označil tu v původní studii, nikoliv tu dnes navrženou. V té je zachována 
prostupnost územím a je kladen důraz na vytvoření kvalitního veřejného prostoru. Ing. Jiroutek se dotázal kolik 
pozemků je města a kolik soukromníků. Pan starosta odpověděl, že vše je města, 3 parcely budou vyměněny s 



Václavkovými a p. Faitovou a nebude uplatněna povinnost připojit se na sítě. Po vysvětlení pan Řehák od návrhu 
stažení ustoupil. 
Usnesení č.: Z/2021/035 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
směnu pozemků parcelní číslo 1710/54, 1710/61 a část pozemku parcelní číslo 1710/4 v k.ú. Heřmanův Městec v 
majetku paní Evy Faitové, bytem **************** a manželů Martiny a Jiřího Václavkových bytem 
***************************** za budoucí parcely č. 12 a 13  

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání smlouvy s paní Evou Faitovou a manž. Václavkovými na směnu pozemků 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 22.12.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník zdržel se 
Jan Řehák zdržel se Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 17, Proti: 0, Zdrželi se: 2, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
9/8. Odkup částí pozemků p.č. 1663 a 1667 - ul. Travní 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta JUDr. Plavec předložil k projednání návrh na odkup částí pozemků parcelní číslo 1663 a 1667 v 
k.ú. Heřmanův Městec. Konstatoval, že tyto pozemky jsou v majetku manželů Bohumily a Ladislava Abrahámových a 
jedná se o části pozemků v ulici Travní, které jsou potřeba k výstavbě komunikace pro lokalitu Travní. Z pozemku 

parcelní číslo 1663 se jedná o výměru cca 96,4m2 a z pozemku parcelní číslo 1667 se jedná o výměru cca 175,2 m2 

(přesná výměra bude určena geometrickým plánem). Manželé Abrahámovi souhlasili s cenou 200,- Kč/m2. 
 
Usnesení č.: Z/2021/036 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 

odkup částí pozemků parcelní číslo 1663 o výměře cca 96,4 m2 a parcelní číslo 1667 o výměře cca 175,2 m2 v 
k.ú. Heřmanův Městec od manželů Bohumily a Ladislava Abrahámových, bytem 

************************************* za cenu 200,- Kč/m2 
II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání kupní smlouvy s manžely Bohumilou a Ladislavem Abrahámovými 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 22.12.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 



Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
9/9. Odkup části pozemku p.č. 1624 - ul. Travní 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta JUDr. Plavec předložil k projednání návrh na odkup části pozemku parcelní číslo 1624 v k.ú. 
Heřmanův Městec, který je v majetku pana Karla Davida. Jedná se o část v lokalitě ul. Travní, která je potřebná k 

výstavbě obslužné komunikace pro tuto lokalitu. Z tohoto pozemku je potřeba část o výměře cca 272,4 m2 (přesnou 

výměru určí geometrický plán). Pan David souhlasí s odkupem a cenou 200,- Kč/m2.  
 
Usnesení č.: Z/2021/037 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 

odkup části pozemku parcelní číslo 1624 o výměře cca 272,4 m2 v k.ú. Heřmanův Městec od pana Karla Davida, 

bytem **************** za cenu 200,- Kč/m2 
II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání kupní smlouvy s panem Karlem Davidem 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 22.12.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
9/10  . Odkup části pozemku p.č. 1633/1 a 1623 - ul. Travní 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 



Pan místostarosta JUDr. Plavec předložil k projednání návrh na odkup částí pozemků parcelní číslo 1633/1 a 1623 v 
k.ú. Heřmanův Městec. Tyto pozemky jsou v majetku pana Jiřího Wiesnera a jsou potřebné k vybudování obslužné 
komunikace pro lokalitu Travní. 
 
Usnesení č.: Z/2021/038 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 

odkup částí pozemku parcelní číslo 1633/1 o výměře cca 674,9 m2 a pozemku parcelní číslo 1623 o výměře cca 

295,3 m2 v k.ú. Heřmanův Městec od pana Jiřího Wiesnera, bytem ********************* za cenu 200,- Kč/m2. 
II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání kupní smlouvy s panem Wiesnerem  
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 22.12.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
9/11 

 

. Odkup části pozemku p.č. 1625 - ul. Travní 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta JUDr. Plavec předložil k projednání návrh na odkup části pozemku parcelní číslo 1625 v k.ú. 
Heřmanův Městec. Tento pozemek je v majetku 4 majitelů p. Dejdarové, p. Stehlíkové, p. Urbanové a p. Kramáře. 

Jedná se o část cca 183,5 m2 (přesnou výměru určí geometrický plán), která je potřeba k vybudování komunikace. Za 

vlastníky pozemku jednal pan Kramář, který ústně potvrdil společný souhlas s odkupem za cenu 200,- Kč/m2. 
 
Usnesení č.: Z/2021/039 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 

odkup části pozemku parcelní číslo 1625 o výměře cca 183,5 m2 v k.ú. Heřmanův Městec od pana Ing. Zdeňka 
Kramáře, bytem ************, paní Věry Urbanové bytem ***********************, paní Ing. Jarmily 

Stehlíkové, bytem **************** a paní Mileny Dejdarové, bytem ***************** za cenu 200, - Kč/m2. 
II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání kupní smlouvy s majiteli pozemku p.č. 1625  
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 22.12.2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 



Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
10. Závěrečný účet města Heřmanův Městec za rok 2020 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil zastupitelstvu města návrh Závěrečného účtu Města Heřmanův Městec za rok 2020 dle § 17 
zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Jako příloha č. 1 a č. 2 byly předloženy výkaz 
FIN 2-12 a plnění a čerpání rozpočtu města za rok 2020. Dále byly v přílohách - Zpráva o výsledku přezkoumání 
hospodaření za rok 2020, účetní závěrka, kterou tvoří výkazy Výkaz zisku a ztráty, Rozvaha a Příloha, výkaz FIN 2-12.  
Sdělil, že návrh Závěrečného účtu města Heřmanův Městec byl zveřejněn na úřední desce v období od 28.5.2021 do 
14.6.2021). Samostatně bylo přiloženo plnění a čerpání rozpočtu vedlejšího hospodářství za rok 2020. Zpráva o 
přezkoumání hospodaření byla poskytnuta dne 10.5.2021 Finančnímu výboru, který ji vzal na vědomí, měl rovněž k 
dispozici návrh závěrečného účtu a finanční výkazy za rok 2020. Dále pan starosta předložil zastupitelstvu na vědomí 
Závěrečný účet svazku obcí Heřmanoměstecko Svazek obcí, včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 
dobrovolného svazku obcí za rok 2020. Konstatoval, že schválený rozpočet pracoval se ztrátou 10,9 mil. Kč, skutečnost 
je ztráta ve výši 3,9 mil Kč. Město získalo dotace lehce nad 50 mil Kč. Pan Řehák doplnil, že závěrečný účet je včetně 
rozpočtového opatření schváleného zastupitelstvem v prosinci 2020 a které se v čerpání rozpočtu neprojevilo, dotázal 
se, proč se dělalo a považuje ho za zbytečné. Pan starosta vysvětlil, že čerpání rozpočtu je ovlivněno konečnou 
fakturací rekonstrukce ulice Jiráskova, protože její konečná fakturace proběhla až po novém roce, nikoliv do konce 
roku 2020, kde s tím rozpočet počítal.  
 
Usnesení č.: Z/2021/040 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
celoroční hospodaření města a Závěrečný účet města Heřmanův Městec za rok 2020, včetně zprávy nezávislého 
auditora o výsledku přezkoumání hospodaření města Heřmanův Městec za rok 2020, a to bez výhrad 
 

II. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
Závěrečný účet dobrovolného svazku obcí Heřmanoměstecko svazek obcí za rok 2020, včetně zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření za rok 2020 
 

  
Tomáš Celunda zdržel se Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák zdržel se Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek zdržel se Mgr. Eva Bočková nepřítomna 



Mgr. Alena Stránská nepřítomna   
  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 16, Proti: 0, Zdrželi se: 3, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
11. Program regenerace - poskytnutí příspěvku na rok 2021 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta informoval, že v rámci Programu regenerace městských památkových rezervací a městských 
památkových zón byla Ministerstvem kultury ČR pro rok 2021 městu Heřmanův Městec přidělena dotace ve výši 
460.000 Kč, která má být rozdělena mezi jednotlivé akce obnovy památek realizované v roce 2021. Upozornil, že 
pokud je vlastníkem památky jiná osoba než město, je podmínkou přidělení příspěvku z dotace MK ČR také finanční 
spoluúčast města na úrovni minimálně 10 % z uznatelných nákladů a schválení poskytnutí příspěvku vlastníkovi 
památky Zastupitelstvem města. Na letošní rok se jedná o dvě akce, a to Oprava kaple sv. Kříže v ulici 5. května, 
kterou vlastní město a oprava fasády budovy fary č.p. 26 na náměstí Míru - severní strana, kde je vlastníkem 
Římskokatolická farnost - děkanství Heřmanův Městec. Požádal zastupitelstvo města o schválení poskytnutí příspěvku 
Římskokatolické farnosti - děkanství Heřmanův Městec ve výši 33.000 Kč s tím, že Ministerstvo kultury ČR poskytne 
157.000 Kč, vlastník 133.662,44 Kč a další neuznatelné náklady pro majitele činí 32.015,12 Kč.  
 
Usnesení č.: Z/2021/041 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
návrh rozdělení dotace z Ministerstva kultury ČR v rámci Programu regenerace MPZ 

II. 
 

s c h v a l u j e 
poskytnutí příspěvku z Programu regenerace MPZ na rok 2021 Římskokatolické farnosti - děkanství Heřmanův 
Městec v celkové výši 190.000 Kč, z toho 157.000 Kč z finanční podpory Ministerstva kultury ČR a 33.000 Kč z 
rozpočtu Města Heřmanův Městec, na akci Fara č.p. 26 - oprava fasády 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
12. Sociální fond 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila přehled o plnění a čerpání sociálního fondu za rok 2020 a návrh rozpočtu sociálního fondu 
na rok 2021.  
 
 
 



Usnesení č.: Z/2021/042 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
plnění a čerpání sociálního fondu za rok 2020 

II. 
 

s c h v a l u j e 
rozpočet sociálního fondu pro rok 2021 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
13. Nová zřizovací listina Jednotky SDH Heřmanův Městec 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil na základě doporučení HZS a s ohledem na zákonné změny v průběhu let ke schválení novou 
zřizovací listinu Jednotky sboru dobrovolných hasičů Heřmanův Městec. Textová podoba vychází ze vzorové listiny 
HZS a byla projednána na jednání rady města s kladným stanoviskem. 
 
Usnesení č.: Z/2021/043 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
novou podobu zřizovací listiny Jednotky SDH Heřmanův Městec s účinností dnem schválení 
 

  
Tomáš Celunda pro Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek pro Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 19, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 



14. Plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 31.3.2021 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 31.3.2021 ve struktuře rozpočtu 
schváleného zastupitelstvem města. Upřesnil, že plnění příjmů činilo 40,2 %, a bylo ovlivněno příjmem dotace pro 
Domov pro seniory ve výši 17,1 mil. Kč. Bez této dotace by plnění příjmů činilo 25,1 %, daňové příjmy byly naplněny 
na 28,8 %, nedaňové na 23,7 %. Celkové výdaje činí 34,1 % z celoročního rozpočtu a rovněž byly ovlivněny odesláním 
dotace pro Domov pro seniory, bez této dotace by čerpání činilo 22,7 %. Celková bilance rozpočtu činí - 5,5 mil. Kč. 
Vedlejší hospodářství bylo za stejné období v zisku 1,844 mil. Kč. Pochválil vedoucího finančního odboru p. Ing. Vítka 
za dobře připravený rozpočet města s tím, že se nevyplňují černé scénáře o propadu daňových příjmů. 
 
Usnesení č.: Z/2021/044 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
plnění a čerpání rozpočtu města včetně rozpočtu vedlejšího hospodářství k 31.3.2021 
 

  
Tomáš Celunda zdržel se Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník pro 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek zdržel se Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 17, Proti: 0, Zdrželi se: 2, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 
15. Rozpočtové opatření Zastupitelstva města Heřmanův Městec č. 2/2021 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil návrh rozpočtového opatření. Na straně příjmů se rozpočtové opatření týkalo kapitoly 1.2 
Nedaňové příjmy a kapitoly 1.4 Přijaté dotace. Na straně výdajů bylo opatření navrhováno jako reakce na přidělené 
dotace, dále byly řešeny některé přesuny mezi běžnými a kapitálovými výdaji a investiční akce (úspory a navýšení) a 
úprava v hotelu Bílý Beránek, dodatky smluv na rekonstrukci čp. 4 a čp. 244, požadavky na vybavení nových tříd v ZŠ a 
MŠ Jonášova. Shrnul, že celková bilance rozpočtového opatření činí - 1,921 mil. Kč, celková bilance rozpočtu po přijetí 
tohoto opatření činí - 38,004 mil. Kč a bude pokryto 20 mil. Kč ze schváleného a zatím nečerpaného úvěru a 18,004 
mil. Kč ze zdrojů minulých let. 
Pan Volejník upozornil, že u čp. 4 jsou schválené dodatky na jinou částku, než je v opatření, pan starosta odpověděl, 
že není zahrnut dodatek ke smlouvě schválený na jednání rady města dne 9.6.2021, tedy po odeslání podkladů 
zastupitelům. Na dotaz na konkrétní částky z jednotlivých dodatků ke smlouvě reagoval p. místostarosta Ryčl s tím, že 
přesná čísla má v kanceláři a pokud zastupitelé počkají, přinese je a ze zasedání se vzdálil. 
 
Ing. Jiroutek požádal ředitele SPOKULu HM p.o. o specifikaci na co je navýšení jeho rozpočtu určeno, nejdříve 
architekt města uvedl, že byla provedena skica na rekonstrukci stávajících prostor. Pan ředitel Nevečeřal doplnil, že se 
jedná o první etapu, kdy vznikne chybějící zázemí pro účinkující i zaměstnance v kině. Připomněl, že již dlouhou dobu 

požaduje rozšíření foyer. Zabráním 3 hotelových pokojů o rozloze cca 70 m2 vznikne prostor pro bar, pokladnu a 



šatnu pro účinkující a zaměstnance kina. Proběhne rekonstrukce rozvodu el. proudu, topení, vody a odpadů. Zbývající 
4 pokoje jsou součástí nabídky pronájmu restaurace. P. Celunda se zeptal na finanční krytí a zda 2.000.000 Kč budou 
stačit. Pan ředitel upřesnil, že zapojí zaměstnance organizace SPOKUL HM, p.o. a pracovníky, které zaměstnává v 
režimu mediační a probační služby, uznal, že primární je pro něj rychlost v době rostoucích cen. P. Celunda 
zapochyboval nad odborností uvedených zaměstnanců, pan ředitel odpověděl, že je k dispozici posudek, kde nejsou 
nosné konstrukce, do nosných se zasahovat nebude. Ing. Jiroutek se dotázal na kolik byl původní rozpočet, p. ředitel 
Nevečeřal informoval, že původně byl sestaven na 2,4 mil. Kč a následně snížen na 1,98 mil. Kč. Na další dotaz na pana 
Nevečeřala, jak po ukončení nouzového stavu platí nájemci nájemné, sdělil, že nájemci restaurace byli vyzváni 
k zaplacení dlužných částek ve výši cca 50.000,- Kč za energie.  
Do jednacího sálu se vrátil p. místostarosta Ryčl a doplnil k rekonstrukci čp. 4: původní cena byla dodatkem č. 1 
navýšena o 399 tis. Kč, dodatkem č. 2 o 919 tis. Kč, dodatkem č. 3 o 426 tis. Kč celkem suma dodatků činí 1,744 mil. 
Kč, a vysoutěžená cena bude o tuto částku navýšena, tj. na hodnotu 16, 803 mil. Kč, pokud nebudou další vícepráce. 
Pan starosta připomněl, že smlouva měla 3 dodatky a úhrady probíhaly v průběhu roku 2020 a 2021 a z hlediska 
rozpočtu je nutné časové rozlišení úhrad z roku do roku. 
Na návrh Ing. Vítka byla rekonstrukce hotelu Bílý Beránek přesunuta z kapitoly 2.1. Běžné výdaje do kapitoly 2.2. 
Kapitálové výdaje. Ing. Jiroutek se vyjádřil, že se mělo s rekonstrukcí v minulém roce počkat, protože letos je vypsaná 
dotace na školy a tím by se ušetřilo. Mgr. Výborný konstatoval, že zřejmě hovoří o dotaci pro obce v prstenci okolo 
Prahy, popřípadě je vypsaný dotační titul ministerstva financí pro obce do 3.000 obyvatel. Podle p. Volejníka jde o 
dotace na přestavbu veřejných budov v obcích od 3000 až do 10.000 obyvatel. Ing. Jiroutek doplnil, že se jedná o 
dotace z MMR s názvem „Podpora obcí s 3 001 do 10 000 obyvatel“. Pan starosta požádal o upřesnění dotačního 
titulu. Ke slovu se znova přihlásil p. Řehák a ptal se, proč vybavení tříd nebylo v původním rozpočtu, i když se vědělo o 
rekonstrukci škol. Pan starosta odpověděl, že rekonstrukce MŠ Jonášova se schválila až letos a k čp. 4 dodal, že 
opozice měla návrh rozpočtu k dispozici a mohla navrhnout jeho doplnění o tuto položku.  
 
Usnesení č.: Z/2021/045 
  
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
rozpočtové opatření ZM/2021/02 dle položkového znění, které je přílohou tohoto usnesení 
 

  
Tomáš Celunda zdržel se Jan Bareš pro 
Ing. František Dvořák, MBA pro Ondřej Dostál pro 
Zdeněk Ryčl pro Michaela Dyčková pro 
Mgr. Klára Husáková pro Ing. Martin Pleskot pro 
Ing. Lenka Ulrichová pro Mgr. Marek Výborný pro 
Ing. Zdenka Sedláčková pro JUDr. Tomáš Plavec pro 
Josef Kozel pro Ondřej Volejník zdržel se 
Jan Řehák pro Jiří Pošík pro 
Tomáš Morávek pro Ing. Lucie Nepovímová, MBA pro 
Ing. Aleš Jiroutek zdržel se Mgr. Eva Bočková nepřítomna 
Mgr. Alena Stránská nepřítomna   

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 16, Proti: 0, Zdrželi se: 3, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 2 
 

 
 

16. Diskuse 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Pan Ing. Jiroutek se dotázal tajemnice na kodex pracovníků úřadu a ohradil se proti výrokům pracovníků odboru 
Správy majetku na jeho adresu, konkrétně p. Jožáka, který se na něj a na kontrolní výbor vymlouvá při jednání se 
stavebními firmami a udělování pokut občanům svádí na Ing. Jiroutka s tím, že pokutu by neukládal, ale kvůli Ing. 
Jiroutkovi musí. Paní tajemnice odpověděla, že kodex jako vnitřní předpis neexistuje, úředníci jsou povinni dodržovat 
zákon č. 312/2002 Sb. v platném znění o úřednících územních samosprávných celků, který ovšem platí jen pro 



úředníky, kteří vykonávají přenesenou státní správu. Pan Jožák reagoval, že to není pravda. Pan starosta uložil p. 
tajemnici úřadu řešit tento problém na poradě vedoucích odborů. P. Celunda se ohradil proti výrokům vedoucího 
odboru Správy majetku, že porušuje zákon o obcích. P. Jožák reagoval, že nedává vyjádření kontrolovaných osob k 
výsledkům kontrol. P. Celunda konstatoval, že on to tak nevidí, a pan starosta uzavřel diskusi s tím, že proto je 
připraven návrh kontrolního řádu pro činnost výborů, který bude s výbory projednán a předložen na příští zasedání 
zastupitelstva.  

17.  Závěr 

Pan starosta popřál krásné léto, pozval na nejbližší zasedání zastupitelstva města v září 2021 a jednání ukončil v 18.45 
hod.  
 
Večer po zasedání zastupitelstva elektronicky všem zastupitelům přišla doplňující informace od Ing. Jiroutka a požádal 
o její doplnění do zápisu: jedná se o dotace z MMR s názvem „Podpora obcí s 3 001 do 10 000 obyvatel“. Dotační titul 
městu není neznámý, žádalo se z něj neúspěšně o hřiště u ZŠ. Město mohlo žádat nejen na školu – rekonstrukci MěÚ, 
ale i na rekonstrukci ulice Jiráskova. Hlinsko na komunikaci dostalo třeba 9 500 000 z 15 500 000. 
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